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Justerandes signatur   

 

 

Kf § 1      

 

 

Frågestund 
 

Allmänhetens frågestund 

 

Inga frågor ställdes. 

 

Ledamöternas frågestund 

1. Kerstin Wiréhn (V) frågar kommunstyrelsens ordförande om svaret på 

Vänsterpartiets motion om ökat inköp av ekologisk mat: Kommunstyrelsen 

beslutade i december att föreslå att fullmäktige bifaller motionen. När ärendet 

behandlades i fullmäktige i december beslutade fullmäktige att avslå motionen. 

Vilka argument hade du för att göra denna helomvändning? 

 

Kommunstyrelsens ordförande Magnus Gunnarsson (M) svarar att det inte är ett lätt 

beslut att fatta. Vi hade långa diskussioner om detta.  Vi måste i framtiden gå mot 

ett hållbarare samhälle än det vi har idag. Men bedömningen var att den här 

motionen inte entydigt visade på att det skulle bli bättre om vi valde ekologiskt i det 

här fallet. 

 


